
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 3. juni 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål BS
I forlængelse af samråd om arbejdsmiljø Siemens Wind Power og Vestas den
27. maj 2016, jf. BEU alm. del samrådsspørgsmål AÆ-BD og BP bedes mini-
steren redegøre for følgende:
a) Vil ministeren orientere om udviklingen af substitution på arbejdsmiljøområ-
det de seneste 20 år?
b) Vil ministeren forklare, hvorfor der gives så få påbud om substitution, som
de skriftlige svar på udvalgets spørgsmål angiver?
c) Vil ministeren forklare, hvorfor der stort set ikke forskes i substitution?
d) Vil ministeren redegøre for ministeriets og Arbejdstilsynets strategi for at få
fjernet flere farlige produkter og arbejdsprocesser på arbejdsmarkedet - og få
dem udskiftet med mindre farlige produkter og processer?
e) Vil ministeren redegøre for baggrunden for at han ikke gav rigtige oplysnin-
ger til BEU - og hvad han vil gøre for at sikre, at det ikke sker igen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Juhl (EL).

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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